
 
Protokoll fört vid årsmöte för POMS – Habiliteringspsykologernas 
yrkesförening, 2010-10-14, Finlandshuset, Stockholm. 
 
 

1. Ordförande Kristina Nilsson förklarade mötet öppnat. 
 
2. Till mötesordförande valdes Carina Åsling. 

 
3. Mötet befanns vara behörigen utlyst. 

 
4. Föredragningslistan fastställdes. Då det tyvärr inte fanns någon utskriven 

föredragningslista, lästes förslaget upp muntligen av mötesordföranden. 
 
5. Till mötessekreterare valdes Lena Fager. 

 
6. Catarina Johansson och Charlotta Holmqvist utsågs till justeringspersoner för dagens 

protokoll, tillika rösträknare. 
 

7. Verksamhetsberättelsen lästes upp av föreningens ordförande, Kristina, godkändes och 
lades till handlingarna. 

 
8. Föreningens kassör, Ingalill Tjulander, redogjorde för ekonomin. Föreningen har 

under verksamhetsåret gått med en viss förlust (ca 3000:- kr), framför allt på grund av 
kostnader för styrelsens resor – då styrelseledamöterna för närvarande är någorlunda 
väl utspridda över landet. Vi hade dock över 100.000:- kr på kontot vid verksamhets-
årets slut. 
Glädjande är att medlemsantalet ökat något. POMS har nu återigen ca 200 medlem-
mar. Apropå detta, får styrelsen en fråga om medlemsvärvning. Mattias Eriksson 
svarar att hemsidan är POMS´ ansikte utåt och därmed en viktig väg till intresserade 
kollegor. Arbetet i Yrkesföreningarnas nätverk ger även det, tillfälle för POMS att 
synas bland aktiva och blivande psykologer, t ex i samband med psykoterapimässan, 
besök vid universiteten etc. 

 
9. Revisionsberättelsen lästes upp. 

 
10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för den gångna verksamhetsperioden. 

  
11. Till ny ordförande för perioden 2010-2011 valdes Kristina Nilsson Vård- och 

omsorgsförvaltningen, Lidköping. 
 

12. Till övriga ledamöter för perioden valdes: 
Mattias Eriksson, Riksgymnasiet, Skärholmen (omval) 
Susanne Fejne, Vuxenhab, Malmö (omval) 
Lena Holm, Barn- och ungdomshab, Örebro (omval) 
Karin Lundqvist, Barn- och ungdomshab, Västra Frölunda (omval) 
Stefan Lycknert, Psykoterapimott. Linden, Stockholm (omval) 
Tobias Skogh, Solna stad (omval) 
Ingalill Tjulander, Hab, Borlänge (omval) 
Kristina Lindberg, Vuxenhab, Södra Skåne (nyval) 
 



 
13. Till revisorer omvaldes Pirkko Langels och Lasse Banksjö. 
 
14. Till revisorssuppleanter omvaldes Iambe Liffner och Irene Nordström. 

 
15. Till valnämnd utsågs Gunilla Svensson och Maria Hagström Wahlberg. 

 
16. Årsavgiften fastställdes till oförändrat 200:-  kr (fullbetalande) respektive 100:- kr 

(seniorer). 
 

17. POMS-bladet. Tidningen är tyvärr fortfarande utan redaktion. Lena Holm har fått 
respons från några medlemmar som kan tänka sig att recensera böcker. Andra förslag 
från årsmötet: 
• Kontaktpersoner i olika delar av landet, som skriver några rader om vad som 

händer i deras respektive områden. 
• Kanske en artikel om KBT inom habiliteringen. 
• Ev. en stående rubrik; ”Medlem i fokus”, med en intervju per nummer. 

 
18. Inga motioner hade inkommit. 
 
19. Inga propositioner förelåg. 

 
20. POMS fortsatta konferensverksamhet. 2011 års konferens arrangeras av medlemmarna 

i Stockholm. Ämnet kommer att vara en fördjupning på temat behandling. Årsmötet 
kom med en del förslag till programpunkter:  
• ”Att vara behandlare” (t ex detta att ha ”fullt i sitt existentiella barnhem”, för att 

citera Björn Wrangsjö). Gärna i form av dialog- eller panelsamtal mellan några 
terapeuter. En skulle kunna vara Lotta Landerholm. 

• ”Råd och stöd kontra behandling – Vad hände med LSS?”. T ex med Ann-
Charlotte Carlberg och/eller Lena McElwee. 

Alla är överens om att det är viktigt att ha en bred konferens, med flera olika 
infallsvinklar, och gärna programpunkter med våra egna medlemmar. 

 
21. Övriga ärenden.  

• Christina Renlund, känd av många som barnterapeut, författare och föreläsare och 
en av finalisterna till Stora Psykologpriset (nominerad av POMS) får nu väldigt 
många förfrågningar om att delta i olika sammanhang. Stora Psykologpriset gav en 
extra skjuts åt vårt område och våra frågor och Christina efterfrågar därför 
kollegor, som hon kan hänvisa till, då hon själv inte kan ta alla uppdrag. Det kan 
handla om att föreläsa, bli intervjuad etc.  
Årsmötet ger POMS styrelse i uppdrag att arbeta vidare med frågan, t ex genom att 
upprätta listor på vilka uppgifter olika medlemmar kan tänka sig. Christinas fråga 
bör läggas ut på hemsidan och ev. skickas ut i mail till alla medlemmar. Kanske 
kan man också göra en enkät? Det är viktigt att betona att vi faktiskt har väldigt 
mycket kunskap att förmedla. Då vi är en yrkeskår med höga ambitioner, ligger 
det nära till, att tänka att någon annan säkert kan det här mycket bättre. Vi behöver 
därför påminna oss själv och varandra om att inte lägga ribban för högt! 
Då Christinas behov är akut, beslutas också att alla närvarande ska sprida frågan i 
sina respektive landsändar. 

• Den avgående styrelseledamoten Maria Hagström Wahlberg avtackades. 
 



22. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 

Vid protokollet: 
 
 
 
Lena Fager 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Catarina Johansson  Charlotta Holmqvist 


